
Protokoll fört vid styrelsemöte i Ballingslövs Byalag 

Måndagen den 9 Juni 2008 

1. Mötet öppnandes av Stewe i BAFABs fikarum. 

2. Dagordningen fastställdes.

3. Ekonomisk rapport får anstå till nästa möte då kassören lassar hö. 

4. Mötesprotokollet för årsmötet och det konstituernde mötet har tillfälligt försvunnit i 
ordförandens inkorg. Sekreteraren och ordföranden gör upp om detta snarast.

5. Se punkt 4. 

6. Mötesrutiner: Vi kör på som innan; dagordning mejlas ut några dagar innan av Stewe, 
Per skickar SMS samma dag. Mötena hålls företrädelsevis på måndagar kl 19 på Bafab. 

7. Ansvarsfördelning:
Erling & Bo har huvudansvaret för tipsrundorna. Christer & Johan har pubaftnar. 
Magnus har majbålet. Per är webbansvarig. Anders blir den naturliga länken till 
föräldraföreningen.

8. Aktuella frågor: Pågatågsstopp i Ballingslöv drivs vidare. Gångväg i tunneln. Belysning 
vid gångvägen förbi idrottsplatsen. Frågan om gång/cykelväg över Almaån vid väg 23 
har funnits komplicerad, men vi fortsätter att driva frågan. Parkeringsfrågan vid BT 
diskuterades och kommer att fortsätta bevakas. 

9. Övriga frågor: Lite diskussioner om väghållningen i byn, tomter, husförsäljningar, 
skötselavtal, K-märkningar, fotoobjekt, hemsidan och gammeldans men inget 
beslutades. 

10. Nästa möte blir måndagen den 18 augusti, kl 19 i källaren på BAFAB.

11. Mötet avslutades i god ordning.


